
Zápis č. 23/2024 
ze zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Újezd  

dne 18. 9. 2024 
 

Přítomni: Jan Bednář, Václav Drahorád, Jana Draštíková, Ing. Zdeněk Hromádka, Hana 

Petrová, Jiří Pitrman (příchod v 17.33 hodin), Ing. Filip Ranoš, Mgr. Ilona Šimková (příchod 

v 18.16 hodin), Dana Zdeňková  

Omluven: Ivan Křížek, Jiří Vlach 

Nepřítomen: - 

Hosté: viz prezenční listina  

Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 17.31 hodin dne 18. 9. 2024 v zasedací místnosti 

hasičské zbrojnice, Nad Statkem č. p. 580.  

Starosta přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že členové 

zastupitelstva obdrželi pozvánku a materiály v řádném termínu.  

Dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že je v době zahájení 

přítomno 7 členů z celkového počtu všech 11 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (Jiří Pitrman přišel v 17.34 hodin, Mgr. Ilona Šimková přišla v 18.16 

hodin). 

1.    Schválení programu zasedání 

Starosta seznámil přítomné s následujícím návrhem programu:   

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Volba návrhového výboru 

4. Výbor stavební a pro životní prostředí 

a) Koncepční studie Oáza Park Újezd 

b) Stavba V415/495 – zaústění vedení 

c) Započtení části pozemku parc. č. 214/153 pro výpočet KPP 

d) Bytový dům na pozemku parc. č. 214/53 – výjimka z PSP 

5. Zápis z jednání finančního výboru  

6. Úprava rozpočtu k 09/2024 

7. Vyúčtování dotace VHA za 1. pololetí 2024 

8. Rozhodnutí starosty  

9. Směrnice GDPR 

10. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemcích parc. č. 214/163 a 

214/166 k. ú. Újezd u Průhonic 

11. Informace o provozování Senior taxi 

12. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 21/2024 a 22/2024  

13. Různé 

a) Termín zasedání ZMČ – 23. října 2024 

 
17.34 hodin přišel pan Jiří Pitrman. 

 
Paní Dana Zdeňková navrhla doplnit program o bod s názvem „Zpráva o současném stavu 

v Základní škole Formanská a vyjádření ke zprávě ČŠI“ a zařadit ho jako bod č. 13 b). 

pro: 1 člen (Dana Zdeňková) 
proti: 7 členů (Jan Bednář, Václav Drahorád, Jana Draštíková, Ing. Zdeněk Hromádka, 
Hana Petrová, Jiří Pitrman, Ing. Filip Ranoš) 
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zdržel: 0 členů 
Návrh nebyl přijat. 

Žádné další návrhy na doplnění nebo změnu programu jednání nebyly vzneseny. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje program jako celek. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl určit ověřovatele zápisu paní Janu Draštíkovou a paní Danu Zdeňkovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje ověřovatelky zápisu Janu Draštíkovou a Danu 

Zdeňkovou. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

3.    Volba návrhového výboru 

Starosta navrhl určit jako členy návrhového výboru Jiřího Pitrmana, Ing. Zdeňka Hromádku 

a Ing. Filipa Ranoše. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje návrhový výbor ve složení Jiří Pitrman, Ing. 

Zdeněk Hromádka a Ing. Filip Ranoš. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

4. Výbor stavební a pro životní prostředí 
Předseda výboru stavebního a pro životní prostředí Ing. Filip Ranoš informoval o jednání 

výboru, který proběhl dne 11. 9. 2024. 

a) Koncepční studie Oáza Park Újezd 

Předseda výboru Ing. Filip Ranoš uvedl, že zástupci společnosti Tempus Development, a. 

s., prezentovali členům výboru rozpracovanou koncepční a architektonickou studii lokality 

„Oáza Park Újezd“ a představili výsledky ankety mezi obyvateli MČ k možnému využití 

komerčních prostor lokálního centra podél ulice Josefa Bíbrdlíka. Předpokládá se zde 

umístění prodejny potravin, restaurace, kavárny a ordinace lékaře. Wellness a fitness se má 

nacházet v jiné části. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd:  

I. bere na vědomí rozpracovanou koncepční a architektonickou studii lokality „Oáza 

Park Újezd“, 

II. požaduje:  
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a) dořešit uliční profil přilehlých částí části ulice Josefa Bíbrdlíka a komunikace 

napojující lokalitu Park Újezd 6 (chodníky, popř. doplnění parkovacích stání), 

b) stanovit polohu zastávek bus v ulici Josefa Bíbrdlíka v obou směrech. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

b) Stavba V415/495 – zaústění vedení 

Předseda výboru Ing. Filip Ranoš informoval o zveřejnění oznámení o zahájení společného 

řízení na stavbu „Stavba V415/495 – zaústění vedení“. Námitky a připomínky lze uplatnit do 

4. 10. 2024. Záměr byl naposledy podrobněji projednán ve stavebním výboru 13. 5. a 

v ZMČ 22. 5. 2024 jako seznámení s obsahem spisu. Proběhla EIA a doplnění spisu o 

kladná stanoviska dotčených orgánů. Na jednání výboru byli přítomni zástupci developera, 

kteří se stavbou nesouhlasí a požadují jinou trasu vedení VVN.  

Výbor stavební a pro životní prostředí vzal informace na vědomí a doporučil ve společném 

řízení podat námitky technického charakteru. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi.  

Pan Kurel vznesl dotaz, zda starosta ví o probíhající petici v MČ Praha-Křeslice, která se 

týká nesouhlasu s výstavbou sloupů VVN. Starosta o petici ví z doslechu. Ing. Ranoš 

doplnil, že stavba se na území Křeslic dotýká stávající zástavby, na území Újezdu se 

nedotýká zástavby. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí oznámení o zahájení společného řízení na stavbu „Stavba 

V415/495 – zaústění vedení“, 

II. schvaluje podání námitek proti stavbě:  

a) koordinace se Stavbou č. 0101 TV Újezd, Etapa 0004 Komunikace – Rozšíření 

komunikace Formanská (Stavbu V415/495 – zaústění vedení realizovat dříve, aby 

nedošlo k poškození nových povrchů komunikace staveništní dopravou), 

b) koordinace se Stavbou č. 40555 – Zokruhování výtlačného řadu Praha východ, et. 

0002 – DN 1000, Jesenice – Újezd u Průhonic (Stavbu V415/495 – zaústění vedení 

realizovat současně), 

c) ke kolaudaci stavby doložit dodržení hygienických limitů pro hluk z provozu záměru v 

chráněném venkovním prostoru a chráněném venkovním prostoru staveb, 

d) stávající stožáry na území MČ Praha-Újezd odstranit bezprostředně po dokončení 

montáže nového vedení, 

III. ukládá starostovi zaslat námitky dle bodu II. Dopravnímu a energetickému 

stavebnímu úřadu. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 
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c) Započtení části pozemku parc. č. 214/153 pro výpočet KPP 

Předseda výboru Ing. Ranoš informoval o žádosti vlastníka pozemku parc. č. 214/176 o 

souhlas se započtením části přilehlého pozemku parc. č. 214/153 pro výpočet závazných 

regulativů ÚP – koeficientu podlažních ploch a koeficientu zeleně, o napojení pozemku na 

pozemek ve správě městské části a o jeho připojení k inženýrským sítím. Jde o lokalitu 

mezi bytovým domem Na Formance 494/4 a ulicí Formanskou. Stavba se navrhuje do 

funkční plochy OB-C. Na parc. č. 214/176 se navrhuje bytový dům obsahující 4 až 8 bytů 

v 1. a 2. NP a 5 parkovacích stání s přímým vjezdem z ulice Formanská. Stávající skupiny 

bytových domů a řadových rodinných domů jsou na komunikaci Formanská napojeny 

nepřímo. 

Výbor doporučil nesouhlasit se započtením pozemku do plochy pro výpočet nejvyššího 

přípustného koeficientu podlažních ploch a nesouhlasit s přímým napojením pozemku na 

komunikaci Formanská. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi.  

Proběhla diskuse mezi zastupiteli týkající se problémů s vjezdy a výjezdy vozidel z ulice Na 

Formance kvůli šíři vozovky, o nevhodnosti přímého vjezdu na Formanskou ulici a o 

nutnosti zachování parkové plochy v souladu s územním plánem. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí žádost vlastníka pozemku parc. č. 214/176 k. ú. Újezd u Půrhonic o 

souhlas se započtením části přilehlého pozemku parc. č. 214/153 k. ú. Újezd u 

Průhonic pro výpočet závazných regulativů ÚP,  

II. nesouhlasí  

a) se započtením části pozemku parc. č. 214/153 do plochy pro výpočet 

nejvyššího přípustného koeficientu podlažních ploch stavby na pozemku parc. 

č. 214/176, 

b) s přímým napojením pozemku parc. č. 214/176 na komunikaci Formanská. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

d) Bytový dům na pozemku parc. č. 214/53 – výjimka z PSP 

Předseda výboru Ing. Ranoš informoval o zamítnutí povolení výjimky z Pražských 

stavebních předpisů na pozemku parc. č. 214/53 (plocha za rybníkem Sukov). Do funkční 

plochy OB-D se navrhuje bytový dům obsahující 14 bytů v 1. až 4. NP a 9 parkovacích stání 

na pozemku.  

Záměr byl naposledy projednán ve stavebním výboru 15. 5. a v ZMČ 24. 5. 2023, na kterém 

bylo přijato souhlasné stanovisko se záměrem stavby bytového domu a byl schválen 

požadavek na uzavření smlouvy o spolupráci a budoucí darovací smlouvy o převodu 

pozemku pro prodloužení ulice K Sukovu. K uzavření smluvních vztahů dosud nedošlo.  

Výbor vzal informace pouze na vědomí. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi.  
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Pan Janovský uvedl, že k záměru podali připomínky majitelé sousedních pozemků, a že 

stanovisko stavebního úřadu ještě nebylo vydáno. Starosta uvedl, že záměrem městské 

části je, aby byla do budoucna celá lokalita otevřená.  

18.16 hodin přišla Mgr. Ilona Šimková. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd:  

I. ruší usnesení č. 04a/08/2023 ze dne 24. 5. 2023 k žádosti o vyjádření k záměru 

stavby bytového domu na pozemku parc. č. 214/53 k. ú. Újezd u Průhonic,  

II. nesouhlasí se záměrem stavby bytového domu na pozemku parc. č. 214/53 k. ú. 

Újezd u Průhonic,  

III. požaduje k plánované výstavbě realizovat plnohodnotnou komunikaci, včetně 

inženýrských sítí, 

IV. ukládá starostovi zaslat nesouhlasné stanovisko se záměrem stavby bytového domu 

na pozemku parc. č. 214/53 k. ú. Újezd u Průhonic, včetně provizorní komunikace, 

odboru výstavby ÚMČ Praha 11. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 1 člen (Mgr. Ilona Šimková) 
Návrh byl přijat. 

5. Zápis z jednání finančního výboru  

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková informovala o jednání výboru, který 

proběhl dne 11. 9. 2024. Na programu jednání byly dva body: vyúčtování dotace v oblasti 

podpory sportovní výchovy pro I. pololetí 2024 a úprava rozpočtu k 09/2024. Jednání bylo 

doplněno o bod týkající se prošetření inzerce v časopisu Naše Praha, zejména o 

smysluplnosti a efektivitě vynaložených prostředků z rozpočtu městské části. Finanční výbor 

měl k dispozici pouze objednávky časopisu bez dalších informací a celou věc předá 

k řešení kontrolnímu výboru.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi.  

Pan Tuček nepovažuje inzerci za smysluplnou, časopis není doručován všem obyvatelům 

do domovních schránek. Pan Kurel navrhl zrušit objednávku a investovat finance jiným 

způsobem. Pan Smékal vznesl dotaz, zda městská část vyhodnocuje inzertní kampaň a zda 

byla uplatněna 80% sleva, která je deklarována v nabídce. 

Starosta uvedl, že prověří, zda pošta doručuje časopis do všech domovních schránek a že 

od ledna roku 2025 bude městská část ke své propagaci využívat měsíčník Prahy 11 Klíč. 

Dále, že nabídka obsahovala 60% slevu, chyba byla v popisu sloupce, kde byla ze strany 

dodavatele nesprávně uvedena 80% sleva.  

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru ze dne 

11. 9. 2024.  

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 
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6. Úprava rozpočtu k 09/2024 

Předsedkyně finančního výboru předložila návrh úpravy rozpočtu k září 2024. Městská část 

obdržela v červenci 2024 dotaci ve výši 410 000 Kč jako podíl na finančních prostředcích 

obdržených jako výnos daně z technických her v období 1. 1. 2024 do 31. 5. 2024. Starosta 

svým rozhodnutím č. 21/2024 schválil úpravu rozpočtu v částce 410 000 Kč.  Navrhovaná 

úprava rozpočtu se týká přesunu poloviny ze schválené částky, tj. 205 000 Kč, z položky 

„kulturní akce MČ“ na položku určenou pro účelové neinvestiční dotace z odvodů z 

výherních hracích přístrojů pro spolky založené nebo působící na území městské části na 

podporu sportovní a kulturní činnosti. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje úpravu rozpočtu k 09/2024 dle přílohy č. 1. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

7. Vyúčtování dotace VHA za 1. pololetí 2024 

Předsedkyně výboru finančního Mgr. Ilona Šimková informovala, že finanční výbor na svém 

jednání projednal vyúčtování jednorázové účelové dotace, která byla poskytnuta AC SAKÉ 

Kateřinky, z. s., a SK Újezd Praha 4, z. s. Ve vyúčtování nebyly shledány žádné nedostatky.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje předložené vyúčtování jednorázové účelové 

neinvestiční dotace z výherních hracích automatů za 1. pololetí 2024 od: 

- SK Újezd Praha 4, z. s., ve výši 80 600 Kč, 

- AC SAKÉ Kateřinky, z. s. ve výši 7 000 Kč. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

8. Rozhodnutí starosty  

Starosta informoval o vydaných rozhodnutích č. 19/2024 až 24/2024, které v krátkosti 

okomentoval. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. 

Pan Smékal vznesl dotaz týkající se důvodů posílení mzdových prostředků pro Základní 

školu Formanská v souvislosti se zprávou od ČŠI, kterou z části přítomným přečetl. Paní 

Zdeňková uvedla, že se jedná o pravidelnou dotaci, která je každý rok poskytována 

z rozpočtu HMP. Místostarostka, paní Petrová, doplnila, že poskytnuté finanční prostředky 

jsou zapojeny do rozpočtu základní a mateřské školy a jejich rozdělení určuje MHMP. 

Městská část kontroluje jejich využití v souladu s účelem dotace. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd 

I. bere na vědomí: 
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a) rozhodnutí starosty č. 19/2024 o udělení souhlasu s uzavřením nájemní smlouvy 

na dobu určitou mezi Mateřskou školou Formanská a společností Zdravotníci 

Plus, s. r. o., za účelem pořádání příměstského dětského tábora, 

b) rozhodnutí starosty č. 20/2024 o schválení provedení úprav rozpočtu týkajících se 

poskytnutí účelové dotace ve výši 448 900 Kč pro Mateřskou školu Formanská a 

182 800 Kč pro Základní školu Formanská na posílení mzdových prostředků 

zaměstnanců škol a školských zařízení, 116 000 Kč na úhradu výdajů vzniklých v 

souvislosti s konáním voleb do Evropského parlamentu a 315 600 Kč jako podíl 

městské části na daňové povinnosti hl. m. Prahy na dani z příjmů právnických 

osob za zdaňovací období roku 2023, 

c) rozhodnutí starosty č. 21/2024 o schválení provedení úprav rozpočtu týkajících se 

poskytnutí účelové dotace ve výši 308 000 Kč na činnost jednotky Sboru 

dobrovolných hasičů, 8 000 000 Kč na akci Rekonstrukce ulice Proutěná III. etapa 

a 410 000 Kč jako podíl na finančních prostředcích obdržených jako výnos daně z 

technických her v období 1. 1. 2024 do 31. 5. 2024, 

d) rozhodnutí starosty č. 22/2024 o schválení provedení úpravy rozpočtu týkající se 

snížení rozpočtu o částku ve výši 16 100 Kč vyplývající ze závěrů z jednání o 

finančním vypořádání hl. m. Prahy s městskou částí za rok 2023, 

e) rozhodnutí starosty č. 23/2024 o schválení prodeje nákladního přívěsu tovární 

značky Agados, za cenu ve výši 5 000 Kč, panu V. H., 

f) rozhodnutí starosty č. 24/2024 o schválení finančního daru ve výši 2 000 Kč, v 

případě konání druhého kola se finanční dar navyšuje celkem na 4 000 Kč, pro 

členy okrskové volební komise pro volby do Senátu Parlamentu České republiky 

jmenované starostou.  

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

9.  Směrnice GDPR 

Starosta předal slovo tajemnici úřadu městské části, která uvedla, že městská část ve 

spolupráci s pověřencem osobních údajů (společnost SMS-služby, s. r. o.) aktualizovala 

Směrnici pro nakládání s osobními údaji. Ustanovení této směrnice jsou závazná pro 

všechny osoby v rámci MČ, zejména pro zaměstnance ÚMČ, ale i pro členy orgánů MČ, 

jako jsou členové zastupitelstva, komisí a výborů, pokud se v souvislosti s výkonem své 

funkce seznamují, případně zpracovávají osobní údaje. 

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje Směrnici pro nakládání s osobními údaji pro 

městskou část Praha-Újezd.  

pro: 9 členů 
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proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

10. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemcích 

parc. č. 214/163 a 214/166 k. ú. Újezd u Průhonic 

Starosta předložil návrh smlouvy o zřízení věcného břemene pro umístění, provoz a užívání 

přeloženého kabelového vedení na pozemku v ulici Pastevců č. p. 469 v souvislosti 

s vybudováním venkovního výtahu. Budoucí smlouva byla schválena usnesením 

zastupitelstva. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene v souvislosti s přeložkou 

zařízení distribuční soustavy na pozemcích parc. č. 214/163 a 214/166 k. ú. Újezd u 

Průhonic se společností PREdistribuce, a. s., IČ: 27376516, se sídlem Svornosti 

3199/19a, 150 00 Praha 5.  

Věcné břemeno bude zřízeno v rámci přeložky kabelového vedení NN v délce 11 m. 

Věcné břemeno se zřizuje úplatně, ve výši 5 500 Kč bez DPH, na dobu neurčitou.  

II. Ukládá starostovi podepsat smlouvu dle odst. I. tohoto usnesení. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 1 člen (Ing. Zdeněk Hromádka) 
Návrh byl přijat. 

11. Informace o provozování Senior taxi 

Starosta konstatoval, že členové zastupitelstva obdrželi důvodovou zprávu, která popisuje 

možnosti městské části a finanční a časovou náročnost služby. Městská část vycházela ze 

zkušeností Prahy 11 a dalších měst, které podobnou službu provozují (např. Říčany).  

MČ Praha 11 obnovila provoz služby pro seniory „Senior taxi“, ale bohužel pouze pro 

obyvatele ze svého katastrálního území. MČ Praha-Újezd má možnost provozovat Senior 

taxi samostatně, má k dispozici služební osobní automobil Fiat Doblo Pick Up a v současné 

době eviduje žadatele o tuto službu. Služba by byla poskytována pro občany městské části 

starší 65 let nebo držitele průkazu ZTP či ZTP/P, případně pro ty, kteří jsou úrazem 

dočasně omezeni v pohybu. Městská část by od žadatelů nevybírala žádné poplatky. 

Služba nebude určena pro ty, jejichž situace vyžaduje přepravu sanitním vozem nebo 

potřebují být pod lékařským dohledem. Senior taxi by dopravoval žadatele pouze do 

stanovených lokalit, tj. Fakultní Thomayerova nemocnice, IKEM, GEMINI Průhonice, úřad 

práce, lékařská zařízení a pošta ve správním obvodu Prahy 11. Objednávky jízd budou 

přijímat zaměstnanci úřadu a zaznamenávat je do sdíleného kalendáře. Žadatelé budou 

odvozy objednávat minimálně 48 hodin až týden před požadovaným termínem odvozu. 

Předpokládané náklady na řidiče při sazbě 160 Kč za hodinu jeho práce by činily 25 600 Kč 

měsíčně. Předpokládané náklady na PHM by činily 11 552 Kč měsíčně. Celkové maximální 

měsíční náklady by dosáhly částky 37 562 Kč.  



9 
 

Městská část zajistí seznam seniorů z MČ Praha-Újezd, kteří službu v minulosti využívali na 

Praze 11, dále letáček na službu Senior taxi, pojištění vozidla pro převoz osob, školení 

řidičů a proškolí zaměstnance v registraci seniorů na odvoz do požadovaných zařízení. 

Starosta plánovanou službu projednával i s městskou částí Praha-Šeberov a Praha-

Křeslice, které se v budoucnu nevyhýbají případné spolupráci.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. 

Pan Pitrman uvedl, že poskytování služby bude legislativně složité a navrhl pro rezervaci 

časů odvozu místo sdíleného kalendáře bezplatnou mobilní aplikaci.  

Pan Smékal navrhl jít jinou cestou, a to proplácením jízd taxi služeb, pokud by to bylo pro 

městskou část schůdnější. 

Starosta navrhuje, aby městská část začala službu poskytovat nějakou dobu ve zkušebním 

provozu a poté vše vyhodnotila.  

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd souhlasí se zkušebním provozem služby „Senior taxi“ 

určenou pro obyvatele městské části Praha-Újezd splňující kritéria věku či zdravotního 

postižení, s termínem zahájení od 1. 11. 2024. Předpokládané ukončení zkušebního 

provozu je stanoveno do 31. 12. 2024 s následným vyhodnocením přínosu služby pro 

cílovou skupinu obyvatel, včetně celkových vynaložených nákladů na její provozování.  

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

12. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 21/2024 a 22/2024 

Kontrola plnění usnesení zápisu č. 21/2024: Bod č. 7 zápisu č. 14/2023 „Fotovoltaická 

elektrárna – záměr realizace“ – starosta uvedl, že městská část má k dispozici analýzy na 

všechny objekty, na kterých jsou elektrárny plánovány. Analýzy budou poslány členům 

zastupitelstva k prostudování a budou projednány na výboru stavebním a pro životní 

prostředí na nejbližším jednání.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí informace o plnění usnesení zápisu č. 

21/2024. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

Kontrola plnění usnesení zápisu č. 22/2024: Trvá bod č. 4 zápisu č. 22/2024 „Vyhodnocení 

výběrového řízení na stavební úpravy v rámci akce „Rekonstrukce ulice Proutěná III. etapa 

– oprava ulice Pastevců, Milíčovská 3. etapa „větev B“, zpevněné plochy u objektu U 

Pramene“ – není uzavřen smluvní vztah. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí informace o plnění usnesení zápisu č. 

21/2024. 

pro: 9 členů 
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proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

13. Různé 

a)  Termín zasedání ZMČ – 23. října 2024 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje termín zasedání zastupitelstva 23. října 2024 od 

17.30 hodin v zasedací místnosti hasičské zbrojnice, Nad Statkem č. p. 580. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

b)  Charitativní příspěvek městu Vidnava 

Starosta navrhl v souvislosti s ničivými povodněmi poskytnout městu Vidnava, nacházejícím 

se ve správním obvodu Jeseník, humanitární pomoc do výše 100 000 Kč. Po dohodě se 

starostou Vidnavy by za tuto částku městská část zakoupila potřebné hygienické a úklidové 

prostředky, které by v sobotu 21. 9. 2024 hasiči odvezli přímo do Vidnavy. Dále uvedl, že 

městská část vyhlásila materiální sbírku pro město Vidnava. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje nákup humanitární pomoci v hodnotě do 100 000 

Kč povodněmi postiženému městu Vidnava v okrese Jeseník. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 
 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.34 hodin dne 18. 9. 2024. 

Zapsala dne 18. 9. 2024 Pavla Pitrmanová, tajemnice úřadu. 

 
 
 
 
člen ZMČ ověřovatel              člen ZMČ ověřovatel  
 
 
                          starosta 


